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U24.01208

Geachte heer Van Santen,

Op 13 maart 2024 heeft u raadsvragen ingediend over verbrand PMD-afval. Met deze brief geven wij u 
antwoord op uw vragen.

Vraag 1.
Hoeveel bedraagt percentage afgekeurd en/of alsnog verbrand PMD afval in Lansingerland? Indien niet 
bekend, wanneer is dit wel bekend?
Antwoord
Er is in Lansingerland in 2023 en 2024 tot op heden geen sprake van afkeur van het ingezamelde PMD.
In eerder verstuurde raadsinformatiebrief (U23.05712) en beantwoording van raadsvragen van
de heer Halkes van het CDA (U24.00349) informeerde het college de gemeenteraad al over dit onderwerp en
ging het college in op vragen over afkeur en over te nemen maatregelen.

Vraag 2.
Maakt het college zich net als de VVD zich hier zorgen over?
Antwoord
Nee, het college maakt zich geen zorgen over de situatie in Lansingerland omdat er geen sprake is van 
afkeur. We houden het natuurlijk wel in de gaten.

Vraag 3.
Was hier van te voren rekening mee gehouden bij invoer Diftar?
Antwoord
Er is bij de invoering van het gedifferentieerd afvaltarief en de bijbehorende begroting rekening gehouden 
met eventuele kosten voor afkeur. Dit budget is in 2023 niet gebruikt.
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Vraag 4.
Voorziet het college een verdere toename? Zo nee waarom niet?
Antwoord
Nee, zie ook het antwoord op vraag 2. Het college ziet op basis van de huidige ervaringen geen aanleiding 
om te denken dat op korte termijn afkeur gaat ontstaan. Het college houdt de resultaten die wij ontvangen 
van de verwerkers en de sorteerproeven goed in de gaten.

Vraag 5.
Welke maatregelen - naast voorlichting - gaat het college treffen om percentage te verlagen?
Antwoord
Er is van verlagen van het afkeurpercentage geen sprake omdat dat percentage op dit moment 0% is.
Wel zet het college zich in om het percentage zo laag mogelijk te houden en de grondstof PMD zo zuiver 
mogelijk.

Dit doen we onder andere door gebruik te blijven maken van de transparante zak. Diverse onderzoeken 
waaronder onze eigen sorteerproeven laten zien dat het gebruik van (ondergrondse) containers voor deze 
afvalstroom leidt tot een verhoging van het aandeel vervuiling.
We blijven ook sorteerproeven uitvoeren en het gesprek voeren met onze verwerker. Als er aanleiding toe is 
onderneemt het college verdere acties om het afkeurpercentage te verlagen. U kunt dan denken aan 
gerichte communicatie- en/of handhavingsacties.

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Gemeentesecretaris
drs. Pieter van de Stadt 
Burgemeester
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